
 

 

 

 

 

Tarnów, dnia 12 listopada 2021 r. 

WZP.0003.5.2021 

 

Pani Krystyna Mierzejewska 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

 

Szanowna Pani, 

 

 

 W związku z Pani wnioskiem zgłoszonym na sesji Rady Miejskiej w dniu 28 października 2021 

roku (pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej znak KRM.0003.445.2021 z dnia 2.11.2021r.), 

dotyczącym wynagrodzeń pracowników domów pomocy społecznej pragnę zapewnić, że zagadnienie 

to jest przedmiotem uwagi Prezydenta Tarnowa.  

 

Podkreślenia wymaga, że problem niskiego poziomu wynagrodzeń pracowniczych dotyczy nie 

tylko domów pomocy społecznej, ale ogółu tarnowskich placówek pionu polityki społecznej i stanowi 

konsekwencję decyzji, podejmowanych w poprzednich kadencjach.  

 

Biorąc pod uwagę aktualne  możliwości finansowe budżetu Miasta, podjęta została i 

wdrożona w życie decyzja o podwyższeniu wynagrodzeń wszystkich pracowników sektora miejskiego 

o 5,5% w relacji do płacy zasadniczej. Podwyżkę wprowadzono od 1 października 2021 r. Ewentualne 

dalsze regulacje płac, w tym odnoszące się do wynagrodzeń pracowników domów pomocy 

społecznej, uzależnione będą od wielkości dochodów Miasta przewidywanych do uzyskania w 2022 

roku. 

  

 

        Z poważaniem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Wydział Organizacyjny w UMT 

3. a/a 


